
Protokoll     SPF Seniorerna Falköping 
Datum: onsdagen 17/1 2024 
Tid:        10.00 – 12.15 
Plats:    Vuxenskolan Falköping 
 
Närvarande:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Gunilla Bertilsson                    Gunnel Bergqvist 
 Roland Eriksson                       Ulla-Britt Hellman                     
 Lennart Karlsson                      Ann Liljebäck 
 Kjell-Åke Lind                            Roland Nilsson 
 Lennart Falegård 
                    
 Anmält förhinder  
Christer Karlsson                       
 Sven-Olof Sandstedt 
                                                 
§ 1.    Mötets öppnande 
           Ann Liljebäck öppnade mötet. 
 
§ 2.    Godkännande av dagordning 
           Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
§ 3.    Val av protokollsjusterare 
           Till protokollsjusterare valdes Gunnel Bergqvist. 
 
§ 4.     Föregåendes mötets protokoll 
            Föregående mötets protokoll gicks igenom och godkändes. 
                   
§ 5.     Medlemmar 
            Föreningen har 550 medlemmar.  Bilaga 1. 
                                                          
§ 6.      Ekonomi  
             Styrelsen gick igenom balans och resultaträkningen för 2023 samt 
             budget för 2024. Dessa kommer att läggas fram på årsmötet för godkännande. 
             Bilaga 2 ,3 och 4. 
 
§ 7.     Valberedning 
             Lennart F. lämnad över valberednings förslag till ny styrelse och 
             de olika kommittéerna. 
                  
 § 8.     Månadsmöte/årsmöte 
             Som tidigare beslutas blir årsmötet kostnadsfritt.  Fem personer kommer att avtackas. 
              På förslag från Roland E. kommer vi på försök att införskaffa kaffebröd på egen hand. Roland        
              beställer och hämtar och Gunnel ersätter och hjälper till vid behov. 
              Ulla-Britt har hand det glutenfria kaffebrödet. 
              Styrelsen beslutar att f.o.m. mars 2024 börja månadsmötena kl.14.00 detta för 
              att vi ska hinna med allt innan vi ska vara ute ur lokaler före 16.30. 

 
 
 
 
  



§ 9.      Rapporter 

• Barbro Westergren har kallat till möte angående det 
fortsatta arbetet i KPR. 

• Ann, Roland E. och Roland N. skall ha ett uppföljningsmöte 
med Hampus Haga den 30/1. 

• Medlemskort för SPF 2024 kommer ej med ” Senioren” i år. 
Roland E. beställer korten centralt för att delas ut på 

        månadsmöten. 

• Christer Eliasson har kontaktat Ann då han fått ett samtal från 
Chefen på Bräcke vårdcentral. De kommer att diskutera 
äldrefrågor och eventuellt kommer ett patientråd inrättas. 

 
§ 10.      Kurser / konferenser 
               Ulla-Britt åker på kursdagen för Hemtjänstindex den 24/1 i Skövde. 
                  
§ 11.    Övriga frågor 

• Styrelsen beslutar att avvakta med Fika-träffar. 

• Styrelsen river upp beslutet om att inte ge något som tack för 
studiebesök. Kjell-Åke förslår en chokladask eller honungsburk. 

• Webbinarium den 23/1 kl.9.30 på vuxenskolan, distriktet undersöker 
hur utbildning via webben har fallit ut. Ann, Gunilla, Roland E. och Ulla-Britt går. 

• En föreläsning av Ingmar Skog om åldrandet har varit på 
förslag. Roland E. har undersökt kostnad för denna och det kommer 
att gå på cirka 50.000 kr. Styrelsen avslår. 

• Träff för nya medlemmar. Datum bestäms på nästa styrelsemöte. 
 

§ 12.    Nästa kl. 10.00 på vuxenskolan 
 

§ 13.     Avslutande 
                Ann avslutade mötet och tackade för visat intresse! 
 
 
 
 
   
        Vid protokollet                                       Justeras                                          Mötets ordförande 
 
 
 
 
        Ulla-Britt Hellman                                  Gunnel Berqvist                            Ann Liljebäck 


